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MØTEBOK HEMSEDAL SOKNERÅD  

Tirsdag 22. november  

 

Tilstede: 

Håvard Venås, leder 

Synnøve Vågen Venås 

Oddmund Jordheim 

Monika Bakko 

Ole Embrikgård 

Prost Sveinung Hansen 

Konst.kirkeverge Irene Markegård 

 

Ikke tilstede: 

Leif Erik Haug 

Hilde Bakke Jensen 

Øyvind Gjærde 

Margit Løken 

Irene Markegård (permisjon fra rådet) 
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Sak SR 90/22 Godkjenning av innkalling 

Godkjent 

 

Sak SR 91/22 Godkjenning av møtebok 

Godkjent 

 

Sak SR 92/22 Prostens fem-minutt  

• Camilla skal ha påskegudstjenestene og er tilbake i jobb i april. 

• Bispevisitasen som var planlagt i 2023 er utsatt til våren 2024. 



• Det blir prostebesøk i 2023, til våren. Der han kommer i embeds medfør og planlegger å være 

med på stabsmøte, soknerådsmøte og være med på eller ha gudstjeneste. 

• 1 søndag i advent markerer starten på nytt kirkeår og det som leses er førsterekketekstene.  

 

Sak SR 93/22 Møteplan 2023 

Desember er tatt ut og møtet i november er flyttet en uke. Dette er for å samkjøre årshjul med 

møteplanen.  

Vedtak: Møteplanen godkjennes. 

 

 

Sak SR 94/22 Jula 

Status julaften. Se vedlegg om arbeidsliste.  

Leif Erik organiserer parkeringsvakter mellom gudstjeneste 1 og 2 og 2 og 3.  

 

1330 kirkeverter: Synnøve og Oddmund 

1445 kirkeverter: Monika og Irene 

1600 kirkeveter: Hilde + (mangler 1) 

 

Oppdatert liste sendes ut så snart siste kirkevert er på plass.  

Gudstjenestene i Lykkja er flyttet ti 1330 og 15. Prest, organist og tekstleser er i orden.  

 

Sak SR 95/22 Evaluering av konserter/arrangement 

• Fryd 12/11: Fantastisk konsert. Godt oppmøte. Ca 50 stk. Ulikt publikum.  

• Middag for alle 16/11: Ønskes gjentakelse. Flott opplegg. 120 oppmøtte. Hadde godt 

samarbeid med frivillingsentralen rundt informasjon, samt en god gjeng frivillige som hjalp til 

med kjøkkenet.  

• Salmekveld 17/11. Studenter ved høyfjellssenteret arrangerte i samarbeid med kyrkja. Ca 90 

oppmøtte. Veldig bra opplegg. Ønskes gjerne gjentatt. Fin miks av salmer.  

 

Sak SR 96/22 Adventskonsert 9. og 18. desember 

- 18/12 kirkeverter/brannvakter/plasstilvisere: 

o Wilfried + Monika + Synnøve + Håvard 

- Lykkja 9/12: Servering av gløgg og pepperkaker etter konserten.  

Buss settes opp for flyktninger og andre med behov for skyss.   

o Kirkeverter: Monika og Oddmund 

Fakler settes opp ute 

 

 

Sak SR 97/22 Gudstjenestelisten 2023  

- Listen er sendt alle medvirkende med rutiner.  

- Fra i fjor har vi økt fra 3 til 6 medliturger og fra 5–11 tekstlesere. Det er ønskelig med 2 

medliturger til. Medliturgene har 5-6 gudstjenester, tekstleserne 2-3.  

- Kirkekaffe settes opp spesielt på gudstjenester med «noe ekstra» i hovedsak.  

- Synnøve setter opp forslag til datoer på turer etter gudstjenester. Irene sender ut for å få noen 

til å arrangere.  

 

 

Sak SR 98/22 Revidert årshjul  

Årshjulet er oppdatert 

 

Vedtak: Tatt til orientering  

 



 

Sak SR 99/22 Åpen kirke i desember  

Er det ønske om åpen kirke i desember? I 2019 var det tirsdager 19-20.  

I koronaperioden hadde vi åpen kirke noen dager 16-20, der flest kom tidlig ettermiddag. 

 

Vedtak: Tirsdag 6, 13. og 20. desember kl 16-18. Irene og Wilfried sørger for åpning og stenging.  

 

 

Sak SR 100/22 Juleavslutning med stab og sokneråd  

6/12 kl 18 på Fyri.  

Meld i fra innen 29/11 om du skal være med.  

 

Sak SR 101/22 Gave  

Vi fikk etter en begravelse 18500 kr som er ønsket formål nytt piano. 

Vi har 15 000 igjen på orgelfondet. Et nytt vil koste ca 100 000,- Det kan være aktuelt med 

innsamling.  

 

Tilbakemeldinger på spørsmål til de som bruker pianoet: 

- Er ikke sikker på om vi trenger nytt piano i kyrkja? Tenker at det er ganske bra. Men luftfukter 
er veldig bra. 

- Synes det fungerer godt. 

- Eg likar godt kyrkjepianoet. Tunge tangentar, litt stor klang. Eg ville tenkje meg om før eg 

skiftar det ut. Men luftfukting, jamnleg stemming + evt reparasjonar av den typen 

pianostemmaren gjer, det er noko som bør passast på. Høyr med pianostemmaren også, kva 

som er hennar meining. 

- Pianoet har bra kvalitet, schimmel pianoer er gode og holder seg godt veldig lenge. Det vil være 
lurt å bruke penger til å kjøpe inn et klima-anlegg, i samarbeid med pianostemmer, i pianoet 

som holder fuktigheten og temperatur samt å reparere det som er nødvendig. Å sette piano i 
perfekt stand vil koste +/- 15000kr. 

- Syns det er et helt greit piano å spille på. Har helt ærlig ikke tenkt så mye over lyden, så da tipper 
jeg den er grei! Luftfukter er lurt, og at det årlig kommer en som stemmer det - pianoer blir fort 
ustemt i rom med temperaturforskjeller:) 

 

Irene undersøker med givere om gaven kan benyttes til luftfukter, eller om den skal settes av til et 

eventuelt framtidig nytt piano.  

Vedtak: Soknerådet ønsker å kjøpe inn luftfukter til pianoet da tilbakemeldingene tyder på at det 

vil gjøre pianoet bedre. Gaven settes på orgelfondet, merket gaven og formålet.  

 

 

Sak SR 102/22 Støtte til møtepunkt- tur 

Se vedlegg 

 

Vedtak: Soknerådet støtter møtepunktturen med 7500 kr. 

Midlene tas fra giverfondet.  

 

 

Sak SR 103/22 Administrasjonsgebyr på innsamlet offer 

Fra 2015 har vi trukket 10% fra innsamlet offer til andre. Vedtaket ble begrunnet med at det skulle 

dekke administrasjonskostnader. Denne praksisen er vi alene om i Hallingdal og revisor har 



kommentert at dette ønsker de vedtak og begrunnelse på. Rådet må ta stilling til om man fortsatt 

ønsker denne praksisen.  

 

Vedtak: Administrasjonsgebyrer fjernes fra 1/1-23.  

 

 

Sak SR 104/22 Eventuelt  

- Møtegodtgjørelsesskjema sendes etter møtet. 

- Ekstra kaffetrakter kjøpes til kjøkkensakrestiet for å kunne koke kaffe raskere til kirkekaffe 

o.a.  

- Liturgiheftene for barn skal vi ta i bruk fra gudstjenesten 11/12 

- Møtepunkt i desember. Soknerådet har ansvaret. Irene og Synnøve er satt opp, men det 

mangler 1 person.  

- 1.hjelp/brannvern – Det er behov for 1.hjelpskurs og brannøvlse. Irene undersøker. 

- Den restaurerte messehagelen ble vist på gudstjenesten 20/11. Det ble en veldig fin markering 

der Håvard fortalte litt om historien og prostiprest Ingrid viste den fram og brukte den i 

gudstjenesten. Hallingdølen skal skrive en sak om den og det vil komme i kyrkjebladet.   

 

 

 

Neste møte i SR blir tirsdag 13 desember 2022 kl. 20:00  (FR kl 1830) 

 

 

 

Leiar Håvard Venås  

23.11.2022 

 

 

 

 


